

Chinese Economists Society 2006 Annual Conference
**International Symposium on Governing Rapid Growth in China:
Efficiency, Equity and Institutions**

I. BASIC INFORMATION

Dates July 2-4, 2006
Location Shanghai, P. R. China
Organizers Chinese Economists Society (www.China-CES.org)
Shanghai University of Finance and Economics (SUFE) (www.shufe.edu.cn)
Shanghai City Government (to be invited) (www.cq.gov.cn)

II. CONFERENCE THEME

The Chinese Economists Society (CES) is a non-profit professional organization with over one thousand members of Chinese economists and international scholars with research expertise and interests in China's economy, policies, and development. It publishes the *China Economic Review* which enjoys worldwide circulation and has become one of the most authoritative academic publications in English on the Chinese economy. CES' annual conference attracts hundreds of participants worldwide to address major economic issues and challenges facing China and the world.

CES will dedicate the 2006 Annual Conference to the theme of "Governing Rapid Growth in China" with a focus on institutional foundations to balance efficiency and equity. The theme is significant and timely from both the research and policy perspectives. China has achieved unprecedentedly high rates of economic growth in the past several decades. However, the growth has been accompanied by rapidly increasing inequality, which threatens social stability and long-term sustainability of economic growth. Facing the challenges, the Chinese government has recently proposed a human-centered development strategy in an effort to build a harmonious and well-off society. The objective of the symposium is to provide a forum for constructive discussions on the notion of efficiency and equity and on how to achieve the goals of more encompassing development through institutional innovations.

Finally, a good understanding of the China's experience in the past two decades would not only help China optimize its long term development strategy, but also offer great lessons and implications for other nations to better shape their future development policies. With its unique economic and political systems, China's rapid growth has defied many conventional economic theories and posed an intellectual challenge for economists to rethink development strategies. The many difficult problems associated with growth also call for great research efforts to find policy solutions. A dialogue between leading domestic and international scholars and policy makers will bring about fruitful results.

III. SUGGESTED TOPICS (not exhaustive)

1. Engines and Constraints of China's Economic Growth

- Sources of growth in a changing world
- Shock, vulnerabilities, and growth

- Natural resources, environment, and growth
 - Demographic transition and growth
 - Trade, FDI, and financial capital towards sustainable growth
- 2. Causes, Consequence, and Policy Options of Rising Inequality**
- Poverty, inequality and happiness
 - Inequality and social consequence
 - Privatization and shared growth
 - Western China development: opportunities and strategies
 - Rural-urban gap: policy options
 - Development, transition and gender equality
 - Decentralization, governance and regional inequality
- 3. Institutions to Balance Efficiency and Equity**
- Improving education and healthcare systems
 - Social safety net and welfare programs
 - The role of civil society in poverty reduction
 - Mitigating the conflicts between growth and environment
 - Local governance and public goods provisions
 - Social capital, empowerment, and political reforms
 - Land rights and growth
 - Balancing the interests of workers and investors.
- 4. China and the World**
- The impact of rising China on the world factor and product markets
 - Learning from developed countries to better govern rapid growth
 - Lessons of Chinese economic reforms and growth
 - Managing increasing conflicts with trade partners.

IV. ORGANIZING COMMITTEE

| | |
|----------------|---|
| Xiaobo ZHANG | CES President, International Food Policy Research Institute |
| Xiao-Yuan DONG | CES Vice President, Professor, University of Winnipeg |
| Guan Gong | CES Vice President, Associate Professor, SUFE |
| Yongmiao HONG | CES Vice President, Professor, Cornell University |
| Jack HOU | CES Vice President, Professor, California State University |
| Scott ROZELLE | CES Vice President, Professor, Univ. of California, Davis |
| Shufang ZHANG | CES Vice President, Ph.D. candidate, Harvard University |
| Hua FANG | Assistant to President, SUFE |
| Guoqiang TIAN | Dean, School of Economics, SUFE |
| Lin CHENG | Associate Dean, School of Economics, SUFE |
| Yonggang HU | Associate Dean, School of Economics, SUFE |
| Pingfang Zhu | Associate Dean, School of Economics, SUFE |

III. ADVISORY COMMITTEE (To be invited)

Dr. David Dollar, World Bank China Country Director
 Professor Ravi Kanbur, Cornell University
 Professor Assar Lindbeck, Stockholm University
 Professor James Mirrlees, Nobel Laureate, University of Cambridge
 Dr. Martin Ravallion, Lead Economist and Senior Research Manager, the World Bank

Professor Mary-Françoise Renard, Director, CERDI, France
Dr. Joachim von Braun, Director General, International Food Policy Research Institute
Professor CAI Fang, Chinese Academy of Social Sciences
Professor CHEN Aimin, Indiana State University and Sichuan University
Dr. FAN Shenggen, Director, Division of Development Strategy and Governance, IFPRI
Professor HU Fred, Director, National Center for Economic Research at Tsinghua University and Managing Director, Goldman Sachs Group Inc.
Professor LI David, Institute of World Economics Research, Tsinghua University
Professor LI Shi, Chinese Academy of Social Sciences and Beijing Normal University
Professor LIN Justin, China Center for Economic Research, Peking University
Professor QIN Yingyi, University of California at Berkeley
Professor TAN Min, President of SUFE
Dr. WAN Guanghua, World Institute for Development Economics United Nations Univ.
Professor WU Jinglian, Peking University and Chinese Academy of Social Sciences
Professor ZHANG Weiying, Guanghua School of Management, Peking University

VI. PAPER SUBMISSIONS

The deadline of submission is **February 15, 2006**. Submissions of organized sessions, completed papers, or extended abstracts (3-5 pages) are invited. The organized session should include title, chair, paper titles and abstracts, authors and discussants. The full-text of a paper should be within 15 pages (single space) with an abstract limited to 400 words, keywords and JEL classification codes, and should follow the style guidelines in the appendix. Papers should be submitted online to the Chinese Economists Society (www.China-CES.org). High quality papers presented at the conference will be solicited for submission to special issues in several renowned domestic and international journals as well as book volumes in Chinese and English.

VII. GREGORY CHOW BEST PAPER AWARD

To honor Professor Gregory Chow's (Princeton University) contribution to CES, the Gregory Chow Best Paper Award (\$1,000 each) has been established to honor 1-2 outstanding papers presented at the annual CES meetings for junior scholars (receiving a PhD within the past five years or graduate student). The awardees must be an active CES member, and the primary author of a paper submitted to the conference.

VIII. CONFERENCE REGISTRATION AND SUBSIDY (see www.China-CES.org)

The registration fee is \$75 before May 15, 2006 and \$100 after May 15, 2006.

The conference will cover the local accommodation costs of one presenter per accepted paper who is from overseas, has registered the conference, AND paid the CES membership dues by May 15, 2006. Logistic details will be available in the near future on the CES website.

Subject to the status of our fundraising, CES may also subsidize partial international travel cost for the primary presenter of each accepted paper who is from overseas (Valid CES membership is required for qualification).

APPENDIX

INSTRUCTION OF PAPER STYLE

Bihui Liu¹, Tong Hu²

¹ School of Economics, Shanghai University of Finance and Economics 200433, China

² Institute of Advanced Studies, Wuhan University 430072, China

bihui_liu@mail.shufe.edu.cn, tonghu@iaes,whu.edu.cn

ABSTRACT

Every paper should include an abstract with 100-300 words. At the end of the abstract, skip a line and then type “***Keywords:***” (bold, italic, and followed by a colon) followed by 3 to 8 words that describe the focus and contribution of the paper.

Keywords: keyword1, keyword2, keyword3, keyword4

1. TITLE OF THE PAPER

The title of the paper should be written in bold in 14 point font, centered on the top of the paper. The first letter of every word in the title should be capitalized. The authors’ names and their affiliations, following the title, must be 11 point font.

2. HEADINGS

Headings are numbered and capitalized. All major headings are centered in bold in 10 fonts. Do not put a period after the text of the heading. Leave one line above a major heading, and one line clear below before the start of the next paragraph or second-level heading.

2.1 Subheadings (Second-Level Heading)

Subheadings are flush left, in 10 point type and bold and upper and lower case as shown. There should be one line space both before and after this level of heading, as shown in the subheading for this paragraph.

3. BODY OF THE PAPER

The whole paper should be written in “Times New Roman” font. Except the title of the paper that is in 14-font size and the authors’ names and their affiliations in 11-font size, the whole paper should be written in 10 fonts. Every graph should be justified. The line spacing should be single line. And please leave one line space between two paragraphs. Each paper should be within 10 pages.

Except the title, authors’ name and affiliation, and abstract, the whole paper should be two-columned. The width of each column should be 8cm; the space between the two columns should be 1cm.

Please set the paper size as A4 (29.7cm*21cm). Leave 2.5cm margins at both the top and the

bottom of the page, 2cm on both right and left sides. Please write your paper using MS-Word. The Word of microsoft's office 97 and 2000 is strongly preferred. If you write the paper by using other versions' Word, please give clear indication of what version of Word you use when you submit the paper by email.

4. FIGURES AND TABLES

Figures and tables should be placed as close as possible to where they are cited. Captions should be Times New Roman 10-point. Figures and Tables should be numbered separately and consecutively. Figure's captions should be flush center below the figures, and Table captions should be in center above the table body. Initially capitalize only the first word of each caption. Table contents should be Times New Roman 9-point. If some figures or tables are so large that they are unreadable presented in left or right column, they should be set across both columns.

5. VARIABLES AND EQUATIONS

The variables listed in the paragraph should be aligned to fully display rather than 15-point space. All variables should be *italic* through the text.

All equations should be placed on separate lines and numbered consecutively, with the equation numbers placed within parentheses and aligned against the right margin as shown in equation (1).

$$\text{Min } C = \sum_{i=1}^N \sum_{t=1}^T (h_i y_{it} + s_i \delta_{it}) \quad (1)$$

Be sure that the symbols in your equation have been defined before the equation appear or immediately following.

REFERENCES

- [1] References should appear in a separate section at the end of the manuscript. References must be complete, accurate, and listed in the following style:
- [2] Cachon, G.P., P.H. Zipkin, "Competitive and cooperative inventory policies in a two-stage supply chain", *Management Science*, Vol. 45, No. 7, pp936-953, 1999.
- [3] Rehtin, E., "Foundations of systems architecting", *Systems Engineering: The Journal of the National Council on systems Engineering*, Vol. 1, No. 1, pp35-42, 1994
- [4] Sage, A.P., *Systems Engineering*, New York: John Wiley & Sons, Inc., 1992.
- [5] Zheng, W., "Evolutionary dynamics of systems", *proceeding of 1996 IEEE International Conference on Systems, Man and Cybernetics*, Vol. 1, pp10-17, Beijing, Oct. 14-17, 1996.

中国留美经济学会 2006 年会
征文通知
中国经济和谐发展国际研讨会：效率、公平与法治
中国 上海

I. 基本信息

会议时间 2006年7月2-4日
大会地点 中国上海
主办机构 中国留美经济学会 (www.China-CES.org)
上海财经大学 (www.shufe.edu.cn)
上海市政府 (待确定) (www.cq.gov.cn)

II. 大会主题

中国留美经济学会 (Chinese Economists Society - 简称CES) 成立于1985年, 是中国经济学家在国际上成立最早和最具规模的经济管理学类的学术团体, 其会员一千多人遍及全球。学会创建的China Economic Review《中国经济评论》已是享誉国际经济学界的重要英文期刊; 很多资深会员已成为国内外学术界、政府、产业或国际机构的重要领导人才。CES 定期举办年会, 研讨中国以及全球面临的主要经济问题与挑战。

中国留美经济学会 2006 年会的主题为“中国经济和谐发展”, 探讨如何加强制度与法治建设来协调效率与公平, 使得中国经济能够长久保持平稳、快速、和谐的发展。过去的几十年里, 中国经济改革取得举世瞩目的成就, 人均收入持续增长, 贫困人口大幅减少。中国经济增长的驱动力是什么? 这些驱动力能否在将来继续发挥作用? 这种增长模式对其它国家有什么影响?

但是经济的高速增长也付出了代价。最近的十年里, 收入差别和地区差异越拉越大。农民的收入停滞不前; 内陆地区经济发展落后; 城市大量工人下岗, 失去社会保障。经济增长的不协调会制约经济的长远发展。不平等状况的加剧会导致社会不稳。确保中国经济的平稳、快速、和谐发展唤起我们对效率、公平与法治的关注。

最后, 对中国过去二十几年改革经验予以总结, 不仅能帮助中国优化其长期发展战略, 而且能为其他国家规划未来发展战略提供重要的借鉴经验。具有中国经济快速增长已对许多传统经济理论提出挑战, 促使经济学家不得不重新思考经济发展的基本理论和战略。伴随着经济增长所出现的许多难题需要经济学者进行大量的研究, 以找到相应的政策方案。我们期待着, 国内外学者和决策者之间的对话和沟通将会结出丰硕的成果。

III. 大会论文建议题目(并不局限如此)

1. 中国经济增长的动力与制约
 - 世界的增长源泉
 - 冲击、脆弱和增长
 - 自然资源、环境和增长
 - 人口变迁和增长
 - 可持续增长中的贸易、国外直接投资和金融资本
2. 不平等加剧的原因、后果和政策选择
 - 贫困、不平等和幸福

- 不平等及社会影响
 - 私有化和股份制
 - 西部发展：机遇与策略
 - 城乡差距：政策选择
 - 发展，变迁和男女平等
 - 中央地方分权、治理和地区不平等
3. 法治下效率与平等的制衡
- 改善教育和卫生健康体系
 - 社会安全网和福利计划
 - 民间组织和公民社会对减少贫困的影响
 - 减少增长与环境的冲突
 - 政府治理与公共物品的供给
 - 社会资本，授权和政治改革
 - 土地所有权和增长
 - 平衡工人和投资者的利益问题
4. 中国与世界
- 崛起的中国对世界要素和产品市场的影响
 - 发达国家的发展的经验
 - 中国经济改革与高速增长的教训
 - 如何处理同贸易伙伴与日俱增的冲突

IV. 大会组委会

| | |
|---------------|-----------------------|
| 张晓波 | CES 会长 国际食物政策研究所研究员 |
| 董晓媛 | CES 副会长，温尼伯湖大学教授 |
| 龚关 | CES 副会长，上海财经大学经济学院副教授 |
| 洪永淼 | CES 副会长，康奈尔大学教授 |
| 侯维忠 | CES 副会长，加州大学教授 |
| Scott ROZELLE | CES 副会长，加州大学，戴维斯分校教授 |
| 张术芳 | CES 副会长，哈佛大学博士候选人 |
| 方华 | 上海财经大学校长助理 |
| 田国强 | 上海财经大学经济学院院长 |
| 程霖 | 上海财经大学经济学院书记 |
| 胡永刚 | 上海财经大学经济学院副院长 |
| 朱平芳 | 上海财经大学经济学院副院长 |

V. 大会指导委员会（拟邀请，国内外分别按姓氏字母顺序排列）

| | |
|--------------------------------|------------------------|
| 陈锡文 | 中央财经领导小组副组长 |
| 韩正 | 上海市市长 |
| 马凯 | 中国国家发展改革委员会主任 |
| 杜大伟 (David Dollar) 博士 | 世界银行中国和蒙古局局长 |
| 拉维·坎伯 (Ravi Kanbur) 教授 | 康奈尔大学 |
| 阿萨·林德贝克 (Assar Lindbeck) 教授， | 斯德哥尔摩大学 |
| 詹姆斯·米勒里斯 (James Mirrlees) 教授， | 诺贝尔奖获得者，剑桥大学 |
| 马丁·拉瓦雷 (Martin Ravallion) 博士 | 世界银行首席经济学家和研究负责人 |
| 乔驰·冯·布朗 (Joachim von Braun) 博士 | 国际食物政策研究所所长(IFPRI) |
| 蔡昉 | 中国社会科学院教授，人口与劳动经济研究所所长 |

| | |
|-----|-----------------------------|
| 陈爱民 | 印第安那州立大学教授，四川大学副校长 |
| 樊胜根 | 国际食物政策研究所发展战略与治理部主任 |
| 胡祖六 | 清华大学教授兼中国经济研究中心主任，高盛集团董事总经理 |
| 李道葵 | 清华大学教授，世界经济研究所所长 |
| 林毅夫 | 北京大学教授；中国经济研究中心主任 |
| 刘国光 | 中国社会科学院 |
| 钱颖一 | 清华大学经济管理学院副院长；伯克莱加大教授 |
| 李实 | 中国社会科学院和北京师范大学教授 |
| 谈敏 | 上海财经大学校长 |
| 万广华 | 联合国大学世界发展经济学研究所高级研究员 |
| 吴敬琏 | 北京大学和中国社会科学院教授 |
| 张维迎 | 北京大学教授，光华管理学院副院长 |

VI. 论文提交与截止日期：2006 年2 月15 日
 专题分会（每组分会选送3-4 篇论文）请提供：专题标题，主持人，选送论文题目及摘要，作者与讨论者名单；
 个人论文篇幅须控制在15页以内；摘要不超过400 字，包括论文目标、方法、资料、结果和结论。论文格式（见末页附录）。
 论文网上提交至中国留美经济学会 (www.China-CES.org)。

VII. 邹至庄最佳经济学论文奖
 为了衷心感谢普林斯顿大学邹至庄教授对中国经济转型所作的特殊贡献和对留美经济学会的关心和支持，中国留美经济学会特别设立“邹至庄最佳经济学论文奖”（一千美金）奖励一到两名青年学者（在过去5 年内获得博士学位或在读研究生）。参选者必须是原创论文的第一作者，必须是中国留美经济学的现任会员。

VIII. 大会论文发表
 大会演讲的优秀中英文论文将被特邀投稿到若干国内外著名经济学杂志作为CES上海大会的特别论文专刊。CES和上海财大还将联系国内外著名出版公司，发表优秀论文集。

IX. 大会注册
 论文宣讲者：会务费600 元（2006 年5 月15 日之前）；800元（2006 年5 月15 日之后）。大会免费提供会议资料、会议论文集、会议期间用餐。交通费、住宿等其他费用自理。
 不宣讲论文的参会者：会务费100 元（2006 年5 月15 日之前）；200元（2006 年5 月15 日之后）。大会免费提供会议资料，所有其他费用自理。
 有关注册和住宿的详细情况不久将在 CES 网站 (www.China-CES.org) 和上海财经大学网站 (www.shufe.edu.cn) 公布。

| 海外联系方式 | 国内联系方式 |
|---|--|
| Chinese Economists Society 1080 South University Ave Ann Arbor, MI 48109-1106 TEL: 734-647-9610 FAX: 734-763-0335 EMAIL: ces2006@umich.edu WEB: http://china-ces.org/ | 上海市国定路777号 上海财经大学经济学院CES年会会务组 周宇 老师 邮编 200433 电话: 021-65903688 传真: 021-65903688 电子邮件: yuzhou@mail.shufe.edu.cn |

附录

会议文章撰写格式

刘毕辉¹, 胡童²

¹ 上海财经大学, 经济学院, 200433, 中国

² 武汉大学, 高等研究院, 430072, 中国

bihui_liu@mail.shufe.edu.cn, tonghu@iaes.whu.edu.cn

摘要

每篇文章应包含100-300字的摘要。在摘要末尾, 空一行, 填写“关键词”(粗体, 斜体, 标注冒号), 用3-8个词描述本文的关键性和重点性。

关键词: 关键词1, 关键词2, 关键词3

1. 文章题目

题目应用14号粗体, 放在文章顶部正中。题目中每一个单词的开头字母应该大写。作者姓名和其所属单位应跟在题目之后, 用11号字。

2. 标题

标题要标注序号和大写。所有主要标题要用10号字, 粗体居中。不要在标题与正文间留大片空缺。在标题之上留一行空位, 在开始下一段文字或副标题间留一行。

2.1 副标题 (二级标题)

副标题应顶格左边, 10号字, 粗体。像本段列举的格式那样, 在此副标题上下各留一行。

3. 文章正文

整篇文章应采用“Times New Roman”字体。标题(14号)、作者名和附属单位(11号)除外, 全文要用10号字体。每段应调整一致。行距采用单倍行距。请在段与段之间留一空行。每篇文章应不超过10页。

除了标题、作者名和附属单位、以及摘要之外, 全文应排版成两列。每列的宽度应该是8cm; 2列之间的距离应为1cm。

请将文章设置为A4 (29.7cm*21cm)纸张。在每页顶部和底部各留2.5cm的距离, 左边和右边各2cm。请用MS-Word来写文章。特别提倡用The Word of microsoft's office 97 and 2000。如果您用其它版本的WORD, 请在提交文章时, 在电子邮件里注明您用的是哪个版本的WORD。

4. 数据和图表

数据和图表应与其出处紧密放在一起。标题应用10号Times New Roman。数据和图表应分别标注编序号。数据的标题应居中位于数据之下, 并且图表标题应该居中位于图表之上。

只将每个标题的第一个单词开头字母大写。图表内容应采用9号Times NewRoman字体。如果资料和图表太大而不能包括在左边或右边文章列里，它们应该跨出文章列排列。

5. 变量和公式

列在段落里的变量应该完全展示出来不超过15-point space。所有变量要用斜体。所有公式应独立成行，并编序列号，如公式(1)所示。

$$\text{Min } C = \sum_{i=1}^N \sum_{t=1}^T (h_i y_{it} + s_i \delta_{it}) \quad (1)$$

确保在公式出现之前或紧跟其后，你的公式的标志符号已定义出来。

参考文献

- [1] 参考文献应该自成一部分放在文章最后。参考文献必须完整、准确，如下所示：
- [2] Cachon, G.P., P.H. Zipkin, "Competitive and cooperative inventory policies in a two-stage supply chain", *Management Science*, Vol. 45, No. 7, pp936-953, 1999.
- [3] Rechtin, E., "Foundations of systems architecting", *Systems Engineering: The Journal of the National Council on systems Engineering*, Vol. 1, No. 1, pp35-42, 1994
- [4] Sage, A.P., *Systems Engineering*, New York: John Wiley & Sons, Inc., 1992.
- [5] Zheng, W., "Evolutionary dynamics of systems", *proceeding of 1996 IEEE International Conference on Systems, Man and Cybernetics*, Vol. 1, pp10-17, Beijing, Oct. 14-17,1996.